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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szécsény 

Városháza, Szécsényi Tamás termében, 2015. november 10. napján 
megtartott rendkívüli üléséről 
  

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 7 települési képviselő: 
 Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester, Antal Ferenc, Borik 

Albert, Borda Tamás, Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet, Makovinyi 
Sándor, Smelkó István 

 Dr. Bagó József jegyző  
 Rajkó Győzőné Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály osztályvezetője  
 Benyusné Pál Katalin jegyzőkönyvvezető 
  

Tanácskozási joggal meghívottak:  
 Horváth István Szécsény Holding Kft. ügyvezetője 
 Garamvölgyi Andrea Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

Stayer László polgármester: 

Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket mai képviselő-testületi ülésünkön. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a megjelent 8 fővel határozatképes, és az ülést 
megnyitom (1500 órakor). Egyetlen napirendi pontot kell tárgyalnunk a Szécsényi 
Közművelődési Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének módosítását. 
Kérem, hogy aki ezt elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta.  
 
Napirend: 
1. Előterjesztés a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének 

módosítására 
 

1. Előterjesztés a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti 
tervének módosítására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester: 

A Kft. ügyvezetője, Garamvölgyi Andrea írásban beszámolt arról, hogy sajnos nem 
úgy alakultak a bevételei, ahogy azt az év elején az üzleti terv készítésekor tervezte. 
Sajnos elég komoly problémái adódtak elsősorban a bérek kifizetésével kapcsolatban. 
2.294.000 forint összegű önkormányzati támogatás kiegészítést kér az ügyvezető. 
Köszöntöm Garamvölgyi Andreát és kérem, hogy pár szóban tájékoztassa a képviselő-
testület tagjait. 
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Garamvölgyi Andrea a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

A pénzügyi bizottsági ülésen is elmondtam, hogy a hiány tulajdonképpen jelentős 
részben a turisztikai épületek bevétel kieséséből alakult ki. Kevesebb volt a bevétel a 
betervezetthez képest. Húsvéttól az összes turisztikai épület nyitva volt, ennek 
következtében a rezsiköltségek nagyon megemelkedtek. Ezért szükséges 2.294.000 
forinttal módosítani az üzleti tervünket. 

Stayer László polgármester: 

Az előterjesztést megtárgyalta a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság is, kérem 
az elnök urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

Borik Albert  képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke: 

Igen, elég részletesen tárgyaltuk. Elhangzottak javaslatok is, de azok nem a 
napirendhez tartoznak. 
A bizottság 4 igennel javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslat 
elfogadását. 

Stayer László polgármester: 

Köszönöm szépen. Képviselőtársaim kérdése, véleménye van-e valakinek? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő: 

Szeretném megkérdezni, hogy hány főt foglalkoztat most a Művelődési Központ?  

Garamvölgyi Andrea a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

Tíz fő teljes munkaidős főállású, illetve másik tíz fő a kulturális közfoglalkoztatási 
programban dolgozik nálunk. Négyen a Közművelődési Nonprofit Kft-vel, hatan pedig 
két civil szervezettel állnak kapcsolatban.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő: 

Gondolom, hogy nem most keletkezett ez a hiány. Nem lehetett volna előbb ezt 
rendezni?  

Garamvölgyi Andrea a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

A turisztikai szezon végén, október 23-án zártunk be. Megpróbáltam azt kivárni, 
illetve úgy megoldani a költségvetést, hogy a turisztikai szezon lemenjen. Továbbá az 
önkormányzati pályázatoknál is lesznek feladatai a Közművelődési Nonprofit Kft-nek. 
Meg kellet várni, hogy mik esnek ránk.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő: 

Köszönöm.  

Stayer László polgármester: 

További kérdés? 
Amennyiben nincs, néhány mondattal kiegészíteném. A következő időszakban azon 
kell gondolkodnunk, hogy ez még egyszer ne forduljon elő. A város turisztikai 
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kínálatát, illetve az egész turisztikának a működtetését komplexen kell kezelnünk. Erre 
vonatkozóan teszek is kezdeményezést, hogy a múzeum igazgatójával együtt kezdjünk 
el közösen gondolkodni arról, hogyan tudjuk minél hatékonyabban működtetni az itt 
lévő értékeinket. Próbáljuk meg jobban kihasználni az adottságokat. Ne forduljon elő, 
hogy bármelyiket is költséghatékonyság miatt bezárjuk. Éves szinten tizenkétezer 
látogatója van a múzeumnak. Andi a múzeum bevételének az 1/3-át tervezte be a 
Közművelődési Kft. által működtetett egyéb turisztikai látványosságként, a Tűztorony, 
Tömlöcbástya, Nosztalgia Múzeum, Pintér emlékház esetében. Sajnos még ezt sem 
sikerült elérni. Ennek a megoldása most nem ennek a testületi ülésnek a feladata.  

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
259/2015.(XI.10.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 
Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. tulajdonosa - a 
társaság ügyvezetője által az új Ptk. szerint elkészített, a 
13/2015.(II.11) számú határozatban elfogadott, 2015. évi üzleti 
tervet módosítja, mert a kft 2015. évi működéséhez 14.842 E Ft 
önkormányzati támogatás helyett 17.136 E Ft támogatás 
szükséges. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megemelt 
támogatási összeg pénzügyileg még nem rendezett összegének 
átutalására.  

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 

 
A képviselő-testület a napirendet megtárgyalta, megköszöni mindenki munkáját, és az 
ülést bezárja (1515 órakor). 
 
 

Stayer László 
polgármester 

Dr. Bagó József 
Jegyző 

 


